
Referat fra FAU møte mandag 5.12.16 

Tilstede: Bjørn Ståle, Caroline, Mona, Irene, Inger-Ann 

 

 Ragnvald Riis var med på store deler av møte og informerte 

følgende fra prosjektet «Den gode skole»; 

- Prosjektet «Den gode skole» er i gang, framdriftsplan er laget, 

punkt for hva som skal jobbes med er klart (se lengre nede på 

referatet), prosjektgruppa ønsker at FAU skal delta, og de vil ha 

med flere ansatte.   

Det kommer informasjon om prosjektet på skolens og 

kommunens hjemmeside. 

 

- Det er sendt forespørsel til ledere for små -  og mellomtrinn om 

en representant som kan være med i prosjektet. De vil ha en 

representant fra småtrinnet, en fra mellomtrinnet og Udda fra 

ungdomstrinnet som allerede er med.  

- Ragnvald Riis skal ha «speed – date» med alle de ansatte på 

skolen, hva er skolens styrke og svakhet. 

- Gruppa ønsker at lærere, foreldre og elevråd skal få en aktiv 

rolle i prosjektet, få medvirkning og innflytelse  

- Det er satt opp fire punkt man skal jobbe med; 

 

1. Organisasjon  

2. Relasjoner   

3. Læringskultur 

4. Mestring 

(Tiltak og ansvar, samt dokumentasjon)  

 

- Måten skolen organiserer seg på, har mye å si for hvordan 

resultatet blir. 



- Det blir ca 2 møter pr måned nå framover, så vil man se litt 

etter hvert hva som trengs. 

- Kanskje det blir mindre arbeidsgrupper bestående av politiker, 

ansatt, elev og foreldre. 

- Mulig stormøte med alle foreldre. 

- Riis ønsker at «Den gode skole» skal skapes sammen.  

 

 Etter at Ragnvald Riis informerte, ble FAU enige om at vi 

fortsatt velger å stå utenfor prosjektet, men at vi deltar på 

orienteringsmøte 8.12.16. 

 

 Andre saker; 

- Refleksbruk på skolen, flott at elevene fikk reflekser og lykter 

tirsdag morgen.  

 

Referent 

Inger-Ann Haukalid  

 

 

 

 

 

 


